
  

 

 

Referat:  af bestyrelsesmøde 

Dato:  tirsdag d. 5. oktober 2021 

Deltagere:  John Mandrup Nielsen  JMN  

  Morten J. Møller  MJM  

  Jesper Lund Tidemand  JLT  

  Flemming Gravesen   FG 

  Jens Chr. Weinkouff (ref.)  JCW 

 

    
 

   

Dagsorden:  1. Godkendelse af referat fra seneste møde. 

  2. Orientering fra formanden  

  3. Driftsrapport (herunder evt. driftsforstyrrelser og brud). 

  4. Status for igangværende arbejder  

  a. Vandværk. 

  b. Ledningsnet. 

  5. Tilgang af andelshavere (kvartalsvis) 

                                           6. Økonomi 

  7. Strategiplan – Ny boring og nyt vandværk 

8. Generalforsamling 

9. Fastsættelse af næste møde 

10. Eventuelt 

   

 

1. Referat fra 6. september 2021 blev godkendt og underskrevet. 

 

2. Orientering fra formanden.  

 Deklarationen om en 6 meters bred vejret nord for Kalmanparken er nu underskrevet af  

Aalborg Kommune og FV og Geopoint sender deklarationen til tinglysning. 

FG har deltaget i et seminar afholdt af Vand & Teknik hos Grundfos. Der blev bl.a.  

præsenteret en ny type grundvandspumpe. 

 

3. Driftsrapport (herunder evt. driftsforstyrrelser og brud)  

       Leharparken 79 – nødvendig med reparation af rør og stophane – er så klar når renovering 

 kommer til den stikvej. 

 

4.   Status for igangværende arbejder 

a. Vandværk   

Intet af bemærke. 

           b.  Ledningsnet         

             Ledningsarbejdet i Leharparken forløber fortsat planmæssigt. Renoveringen er startet fra 

Grøndalsvej. 

 

5. Tilgang af forbrugere  

       Der er kommet 11 nye forbrugere i tredje kvartal, i alt nu 1217 forbrugere. 

 

6. Økonomi – 2- kvartal 2021. 

                      Rapporten for 3. kvartal er ikke afsluttet, gennemgås på næste møde. 

 Drøftelse om krav for opbevaring af udskrifter m.v. JLT afklarer med VERDO om, hvad der  

allerede findes elektronisk og derfor ikke kræves i printet udgave. 

 

 



7. Strategiplan og status. 

Ny boring – fortsat ingen svar på godkendelse til prøvepumpning. JLT tager kontakt til Lise 

Højmose, Aalborg Kommune. 

     Nyt vandværk –Vi har fortsat ikke modtaget endelig kontraktudkast. 

 

8. Generalforsamling 

        Planlægning af ordinær generalforsamling. Der er indkommet 2 forslag. 

 

9. Næste møde 

 Aftales efter generalforsamlingen. 

 

10. Eventuelt 

      Intet 
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